

Vasiliy Shevluk | Frontend developer | TypeScript, React

Vasiliy Shevluk

Date of Birth: May 2, 2007

Location: Orenburg, Russia

Website: shevluk.ru

Telegram: [@jlyou](https://t.me/jlyou)

Email: mrballon@yandex.ru

GitHub: [MrBallonvas](https://github.com/MrBallonvas)

About Me

Motivated front-end developer with expertise in JavaScript and TypeScript, as well as modern styling technologies (CSS, SASS/SCSS). Also I made backend (TypeScript, Fastify, Postgres, Docker). Experienced in using frameworks and libraries such as Gravity UI. Have worked with Framer for interactive design and animation. Looking for an opportunity to apply my skills in a professional environment.

Education

Municipal Educational Autonomous Institution "Secondary School №79" (2014–2025)

Experience

- No commercial work experience.

Projects

- Personal website: shevluk.ru
- TeleFolders: A project created with the Noradrenalin team. [GitHub](#)
- Learn English Grammar – website for my school to learn English grammar

Achievements

- Winner of the 2022 hackathon organized by the Ministry of Digital Development of Orenburg ([link](#)).
- Second place in the Russian Product Programming Championship in 2023 and 2 024 ([link](#), [link](#)).
- Participant in a 2024 CTF competition.

Василий Шевлюк | Frontend developer | TypeScript, React

Василий Шевлюк

Дата рождения: 2 мая 2007 года

Местоположение: Оренбург, Россия

Сайт: shevluk.ru

Telegram: [@jlyou](https://t.me/jlyou)

Email: mrballon@yandex.ru

GitHub: [MrBallonvas](https://github.com/MrBallonvas)

Обо мне

Фронтенд-разработчик, владеющий JavaScript и TypeScript, а также современными технологиями стилизации (CSS, SASS/SCSS). Имеется опыт работы с фреймворками и библиотеками, такими как Gravity UI. Немного работал с Framer для создания интерактивного дизайна и анимаций. Также был опыт в разработке бэкенда (TypeScript, Fastify, Postgres, Docker). Ищу возможность применить свои навыки в профессиональной среде.

Образование

Муниципальное образовательное автономное учреждение "Средняя школа №79" (2014–2025)

Опыт работы

- Нет коммерческого опыта работы.

Проекты

- Личный сайт: shevluk.ru
- TeleFolders: Проект, созданный в команде Noradrenalin. [GitHub](#)
- Learn English Grammar – сайт для нашей школы для изучения грамматики английского языка

Достижения

- Победитель хакатона 2022 года, организованного Министерством цифрового развития Оренбурга ([ссылка](#)).
- Второе место в чемпионате России по продуктовой разработке в 2023 и 2024 годах ([ссылка](#), [ссылка](#)).
- Участник соревнования CTF в 2024 году.